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Ook binnen de andere geledingen spat het 
spelplezier en de liefde voor het spelletje van de 
velden. Met maar liefst 43 elftallen en teams, een 

Champions League en trainende veteranen is het dan ook 
een drukte van belang op onze velden. Bijzonder is dat we 
de samenwerking met AVW’66 dit jaar voor het eerst 
structureel op de agenda hebben gezet. Hierdoor voetballen 
er nu 20 teams in een zogenaamd samenwerkingsverband. 
Beide besturen hebben hierbij voor een tijdelijk tenue 
gekozen, om zo de samenwerking meer kracht bij te zetten. 
En die samenwerking is ook een kwestie van leren: leren 
samenwerken, leren waar elkaars gevoeligheden liggen en 
daarbij de heikele onderwerpen niet uit de weg te gaan. 

Dat er heikele onderwerpen zijn, mag duidelijk zijn. Als 
bestuur worden we met de regelmaat van de klok 
geconfronteerd met leden die voor, maar ook leden die 
tegen deze samenwerking zijn. En dit is niet erg: als het 
eens goed schuurt, krijg je uiteindelijk ook glans. 
De komende tijd zal  in het teken staan van voorlichting, 
het ophalen van meningen en reacties teneinde uiteindelijk 
via een bijzondere algemene ledenvergadering te vragen 
aan de leden hoe zij dit vraagstuk beoordelen. Dat er dan 
ook in de pers verhalen verschijnen lijkt onvermijdelijk, 
maar als voorzitter betreur ik de lijn die sommigen hierin 
kiezen. Jammer, want uiteindelijk gaat het om de toekomst 
van het voetbal in Westervoort en die toekomst maken we 
samen.

Die toekomst hangt ook in grote mate af van de gemeente 
Westervoort.  Er gaat gebouwd worden op de terreinen van 
AVW’66 en SC Westervoort, dat is een duidelijk besluit. En 
hier zien we dan als bestuur een lastige situatie. Waar wij 
als vereniging graag duidelijkheid willen hebben vanuit de 
gemeente waar het gaat om de locatie en de financiën, ziet 

de gemeente zich geconfronteerd met veel onduidelijkheid. 
De locatiekeuze die in eerste instantie werd geduid (de 
zogenaamde “terugval locatie” voor Liander), is voor ons 
als voetbalclubs geen optie. De verkeersveiligheid, de ruimte 
en de fijnstof die samenhangt met de drukke weg, zijn voor 
voetballers jong en oud een groot probleem. De gemeente 
is absoluut druk bezig een alternatief te vinden, maar dat is 
geen eenvoudig proces. 
Ook de financiën zijn een bron van zorg en aandacht. We 
hebben een prachtig complex en willen er zeker niet op 
achteruit gaan. Onze financiële situatie is ronduit goed en 
dat willen we graag zo houden. Met alle ontwikkelingen in 
de bouwsector en de woningmarkt zien we als bestuur een 
spanningsveld, waar we met de gemeente stevig over in 
gesprek zijn.

Waar we de toekomst samen maken, doen we als bestuur 
weer een herhaalde oproep: we kunnen alle hulp 
gebruiken! Meld je aan als vrijwilliger om een steentje bij te 
dragen. Dit kan in het proces van samenwerking, maar 
zeker ook achter de bar, in de commissiekamer tijdens een 
zaterdagdienst, als scheidsrechter of als schrijver van 
artikelen in de Ballenvanger, website of social media.
In de tussentijd is en blijft het genieten op de velden bij de 
jeugd, de dames en de senioren. Het draait toch om het 
voetbal, voor menigeen de belangrijkste bijzaak van het 
leven. Ik hoop jullie dan ook in groten getale te mogen zien 
op en om de velden! 

MARC DE LANGE, VOORZITTER

De velden stromen weer vol: het nieuwe seizoen is weer van start 
gegaan! En wat voor een seizoen gaat het worden? Voor het eerst in 
de historie speelt ons eerste elftal in de 2e klasse en als de 
voortekenen ons niet bedriegen, wordt dit een prachtig seizoen. 

VOORWOORD MARC DE LANGE
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Het nieuwe seizoen is weer gestart en we kunnen 
reeds de eerste kampioenen melden, waaronder 
MO13-1. Het eerste herenelftal is de competitie 

ook verdienstelijk gestart in de voor hen nieuwe 2e klasse. 
Van de eerste 3 wedstrijden werden er twee gewonnen, 
waarbij de zege op kampioenskandidaat Leones.
De foto op de voorzijde is een moment uit een wedstrijd 
van Senioren zondag 3. De middenposter is van het team 
van Zaterdag 4.
Het seizoen werd op donderdag 6 juli afgesloten met de 
redactievergadering in Italiaans restaurant Il Boccone, 
onder het genot van een hapje en een drankje.

De redactie wenst een ieder een voorspoedig, gezond en 
sportief seizoen toe.

Inleverdatum kopij De Ballenvanger nr 2: 
zondag 17 december.
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Jan Koers

Milan VigilanteAnousjka Boesveld

Michel van Enckevort Aafke KemperAnne MatserLaura Matser

Fleur van de Kamp Kelsey Willems Walter Bouwman

Sportclub Westervoort - Sportpark Naederhuyse
Brouwerslaan 7, 6931 AC  Westervoort 
Tel. (026) 3118876

Redactie-adres - Jan Koers
Waemelslant 160, 6931 HR Westervoort 
ballenvanger@scwestervoort.nl

Lidmaatschap / contributie 
Ben je verhuisd of heb je een nieuwe bankrekening? 
laat het ons dan weten. 
Je ontvangt dan bijvoorbeeld ons mooie clubblad op het juiste adres en er 
ontstaan geen problemen bij het innen van de contributie. 

Contact
Graag via het emailadres 
ledenadministratie@scwestervoort.nl

Bank- en gironummers
Rabobank Arnhem / Westervoort: 
NL35RABO036.97.50.330
ING: NL32INGB0002405432

CONTRIBUTIE PER KWARTAAL HALFJAAR JAAR

Senioren (vanaf 19 jaar) € 63,90 € 126,50 € 250,30

Junioren (van 13 t/m 18 jaar) € 52,00 € 102,90 € 203,70

Pupillen (van 7 t/m 12 jaar) € 46,10 €   91,20 € 180,50

G-senioren € 38,60 €    76,50 € 151,30

G-trainingsleden € 23,80 €   47,10 €   93,20

Champions League (ukken) € 38,60 €  76,50 €  151,30

Trainingsleden € 23,80 €   47,10 €   93,20

Werkende leden € 14,90 €   29,40 €   58,20

Begunstigers/Donateurs € 14,90 €   29,40 €   58,20

Gewijzigde contributies per 1-7-2019. Inclusief wedstrijdtenue voor spelende leden.

Redactieteam
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VAN HET HOOFDBESTUUR DE STELLING
DE SPAANSE 

VROUWEN ZIJN DE 
TERECHTE 

WINNARESSEN VAN 
HET WK 2023

Lorena Wunderink
Spanje speelde het 
beste voetbal. Slim, 
vooral tactisch erg slim. 
Daar kon Nederland ook 
niet tegenop. Al met al 
zijn ze de terechte 
winnaar vind ik.

Julian Wunderink
Ja, ik vond de finale heel 
spannend. Ik ben midden in de nacht 
opgestaan om de wedstrijden te 
kijken. De finale was erg enerverend, 
het was geweldig.

Isa Vink
Ik heb niet gekeken. 
Alleen alles wat daarna 
is gebeurd heb ik 
natuurlijk wel vernomen 
en daar vind ik zeker 
wat van. Maar ik heb 
eigenlijk geen mening over 
het WK zelf, het spijt me.

Debbie Abbink
Ik vond dat Nederland onterecht is 
uitgeschakeld. Spanje is door het oog van 
de naald gekropen en eigenlijk had 
Nederland dus veel verder kunnen en 
moeten komen.

t 

KNVB EN CLUBS MOETEN 
SAMEN OPTREKKEN
Het afgelopen seizoen zag een stijging van 
25% in zware tuchtzaken en een toename van 
het aantal zogenaamde risico verenigingen. 
Dit heeft de KNVB ertoe aangezet om gedrag 
op en rond het voetbalveld tot een prioriteit 
voor het seizoen 2023/’24 te maken. 

Ze benadrukken de noodzaak van samenwerking met 
clubs, bestuurders, spelers, trainers, scheidsrechters en 
vrijwilligers om de kleine minderheid van personen die 
zich misdragen aan te pakken. De KNVB wil de 
veiligheid van scheidsrechters waarborgen, vuurwerk 
verbannen, risicoverenigingen aanpakken en preventie 
bevorderen via opleidingen. Deze inspanningen zijn 
vergelijkbaar met die in het betaald voetbal, waarbij 
samenwerking en input van belang zijn.

Bij Sportclub Westervoort staan sportiviteit en respect 
hoog in het vaandel. Op onze eigen velden houden we 
hier dan ook met z’n allen toezicht op en spreken we 
elkaar aan. Mocht het nu echter zo zijn dat je bij een 
uitwedstrijd geconfronteerd wordt met onacceptabel 
gedrag en er wordt door de betreffende vereniging niets 
aan gedaan, maak hier dan melding van bij het bestuur. 
Onder het motto “ieder incident is er één te veel” 
hebben de clubs in de Liemers de handen ineengeslagen 
om tot een gezamenlijk convenant te komen. De 
komende maanden wordt hier hard aan gewerkt en zal 
dit straks ook breed gecommuniceerd worden. In de 
tussentijd is het aan ons allemaal de taak de lijntjes kort 
te houden en elkaar te informeren en aan te spreken op 
ongewenst gedrag. 

Aanpak sportiviteit en respect
topprioriteit:

Scan de QR-code 
voor meer 
informatie:

DE BALLENVANGER 7
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LEDENADMINISTRATIE

LEDEN- EN CONTRIBUTIE-ADMINISTRATIE
Met ingang van 1 juli ’23 hebben we afscheid 
genomen van DAVILEX, een softwaresysteem 
voor de administratie van de ledenadministratie 
waar de contributie werd vastgelegd en 
verwerkt.

We maken nu gebruik van de contributie module in 
Sportlink. Grootste voordeel is dat alle gegevens van de 
leden op één plek worden vastgelegd en er meerdere 
gebruikers aan kunnen werken. Ook meer gemak voor ons, 
bijvoorbeeld de contributieberekening met leeftijdstaffels. 

Daarnaast biedt Sportlink de mogelijkheid om de leden 
vooraf via een e-mail te informeren over de automatische 
incasso van de contributie die gaat plaatsvinden. Hier hebben 
we voor het eerst in juli 2023 gebruik van gemaakt. De 
factuur kan gesplitst zijn in een verenigingsbedrag (voor 
iedereen die lid is) en eventueel een sportactiviteit. 
Mocht je liever geen e-mail in de toekomst willen ontvangen 
dan graag dat even bij de ledenadministratie aangeven. 

Ons verzoek is om tijdig mutaties zoals rekeningnummer, 
(email) adres door te geven. Wellicht overbodig om te 
vermelden, ervoor te zorgen dat er voldoende saldo op de 
rekening staat zodra de contributie geïncasseerd gaat 
worden. 
Dit bespaart ons en jullie veel extra werk. Uiteraard kun je 
ook even contact met ons opnemen. 

Om jullie een beeld te geven van het aantal mutaties in een 
seizoen hebben we dit in kaart gebracht over het afgelopen 
seizoen.  

Op 30 juni 2023 hadden we 788 leden, waarvan 641 actieve 
(spelende) leden. Dat wil niet zeggen dat de 
verenigingsleden niet actief zijn, een groot aantal verricht 
een vrijwilligerstaak.

Aanmeldingen

Aantal verwerkingen 2022-2023

Afmeldingen

Mutaties

135

100

62

Iedere speler van Sportclub Westervoort is niet alleen lid 
van Sportclub Westervoort, maar - via Sportclub 
Westervoort- ook automatisch lid van de KNVB (bondslid). 

De KNVB is de overkoepelende vereniging van alle 
amateurverenigingen in Nederland, dus ook voor Sportclub 
Westervoort. Alle leden betalen - via Sportclub Westervoort 
- een klein deel van hun contributie aan de KNVB, om 
daarmee de kosten van de KNVB te betalen om 
bijvoorbeeld alle voetbalcompetities te organiseren. Maar 
van dat bedrag zorgt de KNVB ook voor een risico-
verzekering voor alle leden zodat, als er wat vervelends zou 
gebeuren tijdens bijv. een wedstrijd of training, mogelijke 
schade gedekt wordt.

We beschikken gelukkig over veel vrijwilligers (zoals 
jeugdtrainers/ leiders) die door Sportclub ook worden 
aangemeld als lid van de KNVB zonder dat zij contributie 
zijn verschuldigd. 

Ben je nog geen lid en wil je lid worden van ONZE 
prachtige vereniging dan betaal je € 14,90 per 
kwartaal en steun je de CLUB.

8 DE BALLENVANGER
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STICHTING MATCHIS

SEIZOENOPENINGSDAG
De seizoen openingsdag op zondag 3 september 
is uiterst geslaagd verlopen. De financiële stand 
voor het goede doel, stichting Matchis, heeft alle 
verwachtingen ruim overtroffen.

Ook na de openingsdag bleven nog donaties binnen komen 
op de sportclub Westervoort pagina op de website van 
stichting Matchis. De pagina bleef nog open tot zondag 
17 september 2023.

Namens de organisatie en sportclub hartelijk dank voor alle 
gulle donaties.

Ook kan men zich nog laten registreren als stamceldonor
mits de leeftijd zich bevindt tussen 18 en 55 jaar. Zoals uit 
de voordracht van stichting Matchis op de openingsdag 
naar voren kwam, is het uiterst belangrijk veel 
stamceldonoren te werven. Dus schroom niet en geef je 
alsnog op.
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De dag startte na opening door de voorzitter van de 
commissie Harry Wanders met de gebruikelijke sponsorloop 
voor de jeugd. Maar ook de ouderen lieten zich hierbij niet 
onbetuigd en deden volop mee. De belangstelling hiervoor 
vanuit de jeugd was helaas in tegenstelling tot de 
voorgaande jaren, matig. Maar de aanwezigen hebben zich 
uitstekend vermaakt. Zelfs eerste elftalspelers deden mee 
met de loop. 
Een mogelijke oorzaak voor de mindere belangstelling was 
mogelijk, dat vele teams al via de website hadden gedoneerd 
en van daaruit geen behoefte hadden om mee te lopen.

Na de sponsorloop, die nog een aanzienlijk bedrag 
opleverde, was er voor de jeugd nog snelheidsschieten ((het 
snelste schot was winnaar) en schieten op een goal met 
gatenbord. Ook kon de jeugd zich nog vermaken op het 
springkussen, beschikbaar gesteld door de Club van 100. 
Een ijscokar zorgde voor een koele versnapering.
Ter hoogte van het clubhuisplein waren meerdere kramen 

ingericht. Zo was er een kraam van de Club van 100, een 

kraam van de stichting Matchis, een kraam met 

sportclubkleding en een kraam ingericht door de EHBO.

Tevens had de VUT-ploeg al haar materiaal en apparatuur 

uitgestald, waarmee ze ons sportpark elke week prachtig 

onderhouden.

Om 12.45 uur stond een presentatie namens de stichting 

Matchis op het programma. Twee voordrachten werden 

verzorgd door resp. Sandra Verstappen van Matchis en Bas 

Wanders, die in het verleden twee maal stamceldonor is 

geweest, iets, dat heel bijzonder is.

Tevens heel bijzonder was de aanwezigheid van Susanne en 

Bas Koenen, dochter en zoon van sponsor Bakkerij Koenen. 

Susanne is genezen van leukemie doordat haar broer Bas 

stamceldonor kon zijn voor haar. Er was behoorlijk wat 

belangstelling voor deze presentatie in het clubhuis.

STICHTING MATCHIS

Kijk op www.matchis.nl voor 
meer informatie over het 

belang van stamceldonatie.

10 DE BALLENVANGER
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Hierbij nog een kleine aanvulling op de 
voordracht van stichting Matchis:
De afgelopen jaren is het aantal stamceldonoren in het 
bestand in Nederland hard gestegen. Waren er begin 
2015 nog 54.000 donoren, inmiddels staan er 400.000 
donoren geregistreerd. 
Elke nieuwe registratie brengt 35 euro aan kosten met 
zich mee. Omdat het budget van Matchis niet oneindig 
is en de subsidie van de overheid aflopend is, is besloten 
om te streven naar een meer gestructureerde werving. 
Dit betekent dat vanaf 1 januari 2019 mensen in de 
leeftijd vanaf 18 tot en met 35 jaar zich zonder kosten
als nieuwe stamceldonoren kunnen registreren. Aan 
mensen in de leeftijd van 36 tot 55 jaar vragen we een 
verplichte eenmalige bijdrage van 35 euro. De reden van 
deze leeftijdsgrens is dat ruim 80% van de 
stamceldonoren gevonden wordt in de leeftijdscategorie 
tot 35 jaar. Mensen van 36 jaar en ouder worden veel 
minder vaak opgeroepen om te doneren dan de jongere 
groep. Zij maken nu ruim veertig procent uit van alle 
geregistreerde stamceldonoren.

DE BALLENVANGER 13

STICHTING MATCHIS

Na de voordrachten was het tijd om spelers van de 

jeugdteams, commissies en besturen voor te stellen.

Dat verliep helaas iets anders dan de voorgaande jaren. 

Velen waren al huiswaarts vertrokken. Er werd door 

omroeper Michel van Enckevort een goed alternatief 

gepresenteerd door iedereen op de tribune te laten 

plaatsnemen. Zo werd een ieder, die voorgesteld werd, 

verzocht even te gaan staan. 

Na afloop en prijsuitreiking van de spellen was er nog 

lange tijd een gezellig samenzijn op het terras.

Op maandag 2 oktober vond de evaluatie van de 
seizoen openingsdag plaats in aanwezigheid van 
Sandra Verstappen van de stichting Matchis. Bij 
deze gelegenheid werd symbolisch een cheque 
ter waarde van €3300,00 uitgereikt aan de 
stichting.

DOOR: JAN

ER 13
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HET DEBUUT

‘NINA (BE)SCHAAF(D) VAN DE MO17-1’
Eind vorig seizoen kregen we spontaan bezoek 
uit Doesburg. Nina was op ontdekkingstocht 
naar een nieuwe club en kwam eens kijken hoe 
het er bij Sportclub Westervoort aan toe ging. Ze 
trainde een keer mee met de MO15 en was 
meteen verkocht. Nina lijkt een lot uit de loterij. 
Een leuke spontane meid die ook nog eens erg 
goed kan voetballen. Je kunt als voetballer een 
te grote mond hebben maar je kunt blijkbaar 
ook ‘te bescheiden’ zijn. Dit is wat Nina 
recentelijk heeft ervaren. Hoe dat zit lees je in 
dit artikel. 

Toen ik Nina vroeg of ze open stond voor een interview 
reageerde ze meteen enthousiast. Nog geen week later 
zitten we samen aan tafel in de commissiekamer en vertelt 
Nina ronduit over haar voetbalcarrière. En dat op een hele 
leuke en bescheiden manier. Als redacteur vrees ik wel dat 
de bescheidenheid vanaf nu minder gaat worden. Na een 
glansrol in de Ballenvanger is het als kersvers Westervoort 
ster lastig om met beide beentjes op de grond te blijven. 

Wie is Nina?
Nina is 15 jaar, heeft geen broers of zussen en haar ouders 
wonen (gescheiden) in Doesburg. Haar stiefouders wonen 
elders in de regio waardoor Nina gewend is aan reizen en 
verkassen. Drie keer in de week naar Westervoort voor het 
voetbal is dan ook geen enkel probleem. Sterker nog, Nina 
heeft het er graag voor over. Ze heeft het erg naar haar zin 
bij ons mooie cluppie. 

Qua hobby’s kom ik, ook na goed doorvragen, niet veel 
verder dan voetbal aangevuld met voetbal kijken. Het 
lekkere eten bij Mundoz in Duiven (gratis reclame) gaat er 
altijd in. En Nina heeft ook een creatieve artistieke kant. Ze 

tekent graag en goed. Alles wel in de schaduw van 
haar grote passie: VOETBAL.

Voetbaltalent en voetbalcarrière 
Nina heeft leren voetballen bij Angerlo 
Vooruit. Ze werd vanwege haar talent 
geselecteerd door de MVVA (Meiden en 
Vrouwen Voetbal Achterhoek). Dit is een 
professionele organisatie die als doel heeft 

om talentvolle meiden en vrouwen uit de regio te 
begeleiden en op te leiden. In 3 jaar tijd heeft Nina hier 
heel veel geleerd. Afgelopen jaar kwam dit avontuur tot 
een einde. Vooral omdat Nina te bescheiden is. Bescheiden 
in de zin van ballen opeisen, anderen coachen/aansturen 
en weerwoord bieden tegen de trainer(s). Na bij diverse 
clubs te hebben gekeken viel haar keuze overtuigd op 
Sc Westervoort. Los van het leuke team (nu MO17) en de 
goede trainers misschien ook wel een beetje door het leuke 

Er wordt hier op het sportpark 
tenminste niet gerookt. Bij Angelo vooruit 
was dat echt verschrikkelijk.
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teamuitje waarvoor ze al meteen werd uitgenodigd. 
Zwemmen in Loo en daarna een BBQ bij trainer Niels. 
Dat zijn pas binnenkomers. 

Nina is een echte middenvelder met een neusje voor het 
doel. Ze is fysiek sterk en schuwt de duels niet. Ze heeft 
een goede pass in de benen en is ook behoorlijk snel. 
Als ontwikkelpunt mag ze iets meer met alles om haar 
heen bezig zijn. Kijken, praten en coachen. Dit heeft ook 
met een stuk vertrouwen te maken. Vertrouwen dat ze 
nu van zowel haar trainers Niels, Ronny en Martin als 
van haar medespelers absoluut krijgt. 

SC Westervoort
Haar ervaringen bij de club zijn heel positief. Als 
vereniging waar alles goed geregeld is en zeker ook in 
het team, de MO17-1. Ze trekt in het team nu vaak op 
met onder andere Senna, Maud, Lynn en Noa maar 
eigenlijk kan ze het met iedereen goed vinden. 

En last but not least “Er wordt hier op het sportpark 
tenminste niet gerookt. Bij Angelo vooruit was dat echt 
verschrikkelijk.” 

Ze heeft ook nog een tip! Ze mist het stukje (fijne) 
techniektraining. In het verleden hadden we 
vrijdagavond sessies onder leiding van een 
techniektrainer. Wellicht een idee voor de 
voetbaltechnische commissie (voetbalzaken) om dit weer 
op te tuigen. 

Beste Nina! Welkom bij onze mooie club. Je 
wordt met open armen ontvangen en besef 
“bescheidenheid siert de mens” of in dit geval 
veel beter “bescheidenheid siert de leuke 
spontane meid”. Veel voetbalplezier dit jaar! 
Zowel voor jou als voor de hele MO17-1. 

DOOR: MICHEL

SPONSORING

WORD SPONSOR
VAN DEZE
MOOIE CLUB!

Voor informatie kijk op
www.scwestervoort.nl/BASN

contact@basnwestervoort.nl

SCW_ADV_Stoppers.indd   3 07-10-2023   15:40
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INFORMATIEAVONDEN SAMEN 1

“HET ENIGE VERSCHIL TUSSEN WIJ EN ZIJ, BEN JIJ”
Onder het motto “Het enige verschil tussen wij en 
zij, ben jij” zijn op maandag 25 en donderdag  
28 september informatieavonden georganiseerd 
door het Kernteam Samenwerking en de besturen 
van AVW’66 en Sportclub Westervoort. 

Maandagavond werd om 20:00 uur afgetrapt voor een 
volle zaal bij Zalencentrum Wieleman: met 104 aanwezigen 
was het een drukke avond. Fons van der Logt, 
procesbegeleider vanuit NOC/NSF en voormalig voorzitter 
van RKHVV, nam het woord en gaf een overzicht van de te 
bespreken onderwerpen. Donderdagavond was Fons helaas 
door verdrietige omstandigheden niet aanwezig. Er waren 
deze avond beduidend minder aanwezigen: met 42 
geïnteresseerden gaf het de mogelijkheid om iets meer met 
elkaar de discussie op te zoeken.

Het kernteam Samenwerking had een opdracht 
meegekregen: 
Het verrichten van een onderzoek waarbij er gekeken wordt 
hoe een gelijkwaardige samenwerking tussen de 
voetbalverenigingen AVW’66 en Sportclub Westervoort eruit 
kan komen te zien. In eerste instantie wordt gekeken naar 
een ultieme vorm van samenwerking; een fusie.

Beide avonden zelf werden verdeeld in grofweg 3 gedeelten:
•  De uitleg voor de noodzaak tot de fusie en een 

terugblik op de afgelopen periode 2020 - 2023
•  Zogenaamde “rondetafelgesprekken”, waarin  

3 vragen en stellingen bevraagd werden.
•  Plenaire terugkoppeling van de bevindingen 

tijdens de rondetafelgesprekken.

Verder werd ingegaan op de onderwerpen die het kernteam 
tot dusverre de revue heeft laten passeren. 
•  Financiën
•  Gemeente en de nieuwe sportaccommodatie
•  Uitstraling
•  Voetbal 

Na deze uiteenzetting was het tijd voor de zogenaamde 
plenaire sessie. In groepjes van 6 - 8 personen werd 
gediscussieerd over 3 vragen/ stellingen:
•  Wat vinden jullie van het plan dat tot nu toe is 

gepresenteerd?
•  Wat mis je nog?
•  Wat vinden jullie van het voornemen om te 

fuseren?

Over beide avonden kwamen waardevolle, zowel positieve 
als ook kritische punten naar boven. De resultaten van de 
avonden zullen door het kernteam verder worden 
uitgewerkt en de komende maanden aan de leden worden 
gepresenteerd.

Per saldo waren het 2 waardevolle avonden, waarop de 
besturen en het kernteam veel informatie op hebben 
kunnen halen.

Voor alle duidelijkheid: het goedkeuren van een 
eventuele fusie ligt uiteindelijk bij de leden van beide 
voetbalverenigingen. Hierover kan geen enkel misverstand 
bestaan: alles dat het kernteam samenwerking nu 
voorbereidt, zal ter goedkeuring aan de leden worden 
voorgelegd een buitengewone ledenvergadering. 

DE BALLENVANGER 17
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BLIKVANGER 

FLEUR VAN DE KAMP
In de rubriek De Blikvanger zetten we iemand in 
de spotlights die op één of andere manier 
blikvanger is bij Sc Westervoort en zich inzet 
voor onze club. Vandaag is Fleur van de Kamp de 
gelukkige. Fleur is, zoals u later kan lezen, al 
actief als vrijwilligster en heeft er sinds een 
aantal maanden een extra functie bijgekregen. 
Zij had de grote eer toe te treden tot de 
Ballenvanger commissie, die o.a. bestaat uit 
coryfeeën als Michel van Enckevort en Jan Koers. 
In onderstaand interview leest u alles over onze 
nieuwste parel Fleur.

Allereerst even wat algemene informatie over Fleur. Wie of 
wat is deze meid, bij velen bekend (of berucht…?).

Fleur is 23 lentes jong en is geboren en getogen in 
Westervoort. Een echte local dus. In de wijk Steenderens 
zag Fleur het licht, voortgekomen uit het liefdessprookje 
van Jan en Rosemarie. Samen met broer Jeroen vormen zij 
het gezinnetje van de Kamp. Voor zover Fleur weet heeft ze 
geen andere broers of zussen. Dit geldt eveneens voor de 
vraag of Fleur kinderen heeft; voor zover ze weet niet, maar 
ja je weet het nooit! 

Met de verkering gaat het goed zegt Fleur, die heeft ze niet 
(voor zover ze weet). Wat Fleur naast haar vrijwilligerstaken 
bezig houdt is heel divers. Zo houdt ze van koken, western 
gitaar spelen en, je zou het niet zeggen, drankjes doen met 
de meiden. Ook gaat ze graag naar de sportschool (Cardio-
Gym Westervoort). Fleur is tevens een leergierige tante, zij 
heeft de studie Biomedische Wetenschappen afgerond en is 
nu bezig met haar master Nutrition & Health in 
Wageningen. Deze studie staat even op een laag pitje 
omdat ze grootse plannen heeft. In februari gaat Fleur 
namelijk op reis naar Centraal-Amerika, van Panama tot 
aan Mexico. 

Om dit mogelijk te maken werkt ze momenteel op 
2 plekken. Ze werkt fulltime bij Bac2nature, een kleine 
stichting in Amsterdam. Hier is ze voor 36 uur per week 

projectmanager. Daarnaast werkt ze bij Sportbedrijf 
Arnhem nog voor 4,5 uur per week. Een echte bezige bij 
dus, horen we onze lieve lezers en lezeressen denken. 

Ook zit Fleur in de toernooicommissie en speelt ze in 
VR1. Daar heeft ze de plaats centraal achterin 
overgenomen van een hele grote speler: Anne (Nur voor 
intimi). Fleur voetbalt inmiddels alweer een aantal jaar 
bij Sportclub, echter blijkt dat zij wel een duister 
verleden heeft bij de buren. In 2010 is Fleur begonnen 
bij Sportclub met als trainers Niek Koenders en Joeri 
Jansen. Na de D5 en de D3 pakte Fleur haar biezen en 
maakte de overstap naar de rooien. Daar speelde ze 
achtereenvolgens in de MC1, MB1 en MA1. Na 6 jaar 
was het mooi geweest en laste Fleur een sabbatical in. 
Maar daar kwam Bianca Gal om de hoek kijken, die 
haar in oktober 2017 benaderde of ze wellicht niet weer 
wilde voetballen bij VR1 van Sc Westervoort. En zo 
geschiedde, inmiddels behoort Fleur bijna tot het 
meubilair van het vrouwenteam. 
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En alsof dit niet genoeg is, besloot Fleur zich aan te sluiten 
bij de Ballenvanger commissie. Fleur zegt het volgende 
hierover: ‘Ik ben in de val gelokt door Michel. Hij heeft me 
voorgelogen dat ik maar 1 artikel hoefde te schrijven. Het 
bleek veel meer te zijn dan 1 artikel, het was zoveel werk, 
ik zat er helemaal doorheen. Het is een schande.’ 

Fleur vindt het leuke aan redactielid zijn, dat je meer in 
contact komt met andere mensen. Het is leuk en gezellig 
om nieuwe mensen te leren kennen, die je anders misschien 
niet zo snel spreekt. Daarbij wil Fleur nog benoemen dat ze 
het fijn vindt dat ze zo snel is opgenomen in de redactie, 
met speciale dank aan de voorzitter Jan. Kortom, haar 
ervaring tot nu toe is positief. Ze merkt wel op dat ze moet 
proberen om de interviews snel te plannen, omdat anders 
alles op het laatste moment komt en dat is dan wel even 
druk. 

Tot slot wordt Fleur nog bestookt met wat algemene 
Sportclub vragen. Het grappigste wat Fleur heeft 
meegemaakt bij Sportclub was de Segwaytour in Malaga 
op het trainingskamp. Met name omdat iedereen sneuvelde, 
terwijl dit normaliter volgens de gids nooit voorkwam. Het 
mooiste aan Sportclub vindt Fleur de zondagmiddagen, 
vooral om daarna nog door te zakken bij de Change. 
‘Prachtig is dat, elke week weer genieten’ aldus Fleur. ‘En 
niet te vergeten de weetjes van Isabel Straatsma’. Waar 
Fleur niet aan kan wennen is dat de mannen met de deur 
open douchen. Zij schrikt enorm van wat ze daar dan ziet. 
Ook kan ze niet wennen aan het feit dat VR1 niet elk jaar 
mee kan op trainingskamp en dat men niet meedoet met 
een half kannetje pils atten. 

Verder is Fleur een tevreden mens, zo geeft zij aan. Vooral 
als zij een hotelkamer heeft met zeezicht en bijbehorende 
zachte handdoeken. 

Fleur, wil jij om dit schitterende interview af te ronden 
nog wat kwijt?
Jazeker meiden. Jullie zijn kanjers. 

DOOR: ANNE EN AAFKE

Het is leuk en gezellig om nieuwe
 mensen te leren kennen, die je anders

 misschien niet zo snel spreekt
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AAN DE ZIJLIJN WESTERVOORT CUP

TWEE KEER KAMPIOEN? 
DAN OOK TWEE KEER 
DE CUP!
Sportclub heeft voor de tweede achtereen-
volgende keer de Westervoort Cup gewonnen. 
Dit keer was het uitgangspunt anders dan in de 
10 voorgaande edities. Normaliter speelde  
AVW '66 hoger en waren de blauw-witten de 
underdog. Alleen vorig jaar waren beide 
verenigingen derdeklassers. Nu is de ploeg van 
Wim Bleijenberg naar de 2e klasse 
gepromoveerd en daarmee favoriet. Op papier.

Na twee vriendschappelijke oefenwedstrijden, was er 
vanmiddag al een heuse clash waarbij er wel degelijk iets 
op het spel stond.  De drie nieuwe aanwinsten, Stan, Jamy 
en Martijn (Derksen, red.) stonden direct in de 
beginopstelling. Vanaf het fluitsignaal bouwde de 
Bleijenberg-brigade weer als vanouds zorgvuldig van 
achteruit aan haar aanvallen. Dit leverde een behoorlijk 
veldoverwicht op maar de pientere passjes en listige 
loopacties bleven dit keer uit. Evenals de doelpunten.

Door het opstellen van de drie nieuwelingen waren de vaste 
patronen van de afgelopen jaren natuurlijk wat verdwenen, 
maar dat het aan de Westervoortzijde niet echt liep was 
vooral te danken aan de strijdwijze van AVW. Hun nieuwe 
trainer Marcel Muhlack, had een (zeer) jong team het veld 
ingestuurd met de opdracht de tegenstander weinig 
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speelruimte te geven. Men trok zich veelal massaal terug op 
eigen helft, waarbij elke linie zijn eigen loopgraaf had 
gegraven. En daar is het moeilijk doorheen voetballen. Dit 
leverde een 0-0 ruststand op, waarbij moet worden 
aangetekend dat de beste doelkansen wèl voor de 
thuisspelende rood-zwarten waren.

De tweede helft zag, mede door het veelvuldig wisselen van 
spelers, het talrijke publiek een opener wedstrijd (de strijd 
om de Westervoort Cup trekt al jaren veel bezoekers maar 
het leek alsof het er deze keer minder waren). 
Desalniettemin zag de grensrechter van AVW'66  heel veel 
bekenden, die hij maar vrolijk met zijn vlag bleef 
toezwaaien .... bij de ploeg houden deze man; dat wordt 
een PuntenPakker!) En al helemaal nadat Stan diep ging, 
Martijn (Klein Holte, red.) hem met een fraaie dieptepass 
wist te bereiken, eerstgenoemde vervolgens buiten bereik 
van de keeper op de paal schoot en Christian de 
terugspringende bal  in het lege doel tikte. Door de 
achterstand moesten de Muhlackmannen meer risico in hun 
spel gaan leggen.

Door het opstellen van de drie 
nieuwelingen waren de vaste 
patronen van de afgelopen jaren 
natuurlijk wat verdwenen

Er werd nu ook meer strijd geleverd en er waren vaker de 
derby-kenmerkende schermutselingen op het veld. Nadat 
Tycho volstrekt onnodig, ergens in een uithoek van het 
vijandelijke 16-meter-gebied onderuit werd geschoffeld en 
Gerard de toegekende strafschop onberispelijk inschoot, 
kwam er nog meer olie op het vuur. Maar de tijd die de 
thuisclub nog restte, was onvoldoende om aan de 2-0 
achterstand nog iets te veranderen; Sportclub speelde de 
wedstrijd volwassen uit.

Door de (vermoedelijk) op handen zijnde fusie tussen beide 
verenigingen, gaat er ook een einde komen aan de strijd 
om de Westervoort Cup. Eigenlijk best wel jammer.... (voor 
de winnaar dan hè). 

WEBSHOP

Bestel zelf je 
sportkleding!

SCW_ADV_Stopper_Kleding.indd   2 06-10-2023   20:35
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COLUMN ROB

OUD NIEUW

Hierboven ziet u een briefje uit 1931. Handgeschept 
papier, ganzenveer, krulletters. Sportclub heette toen 
niet Sportclub maar 'D.W.S.W.'. De linksbinnen laat 

weten zondag niet te kunnen spelen. Het is november en 
hij is verkouden. Het moet sowieso een aanvaller zijn want 
dit is watjesgedrag. Zijn twee grote, rode zakdoeken zitten 
vermoedelijk in de was en die wordt pas op maandag 
gedaan, zoals dat toen gebruikelijk was. En hoe moet dat 
dan nu? 'Beleefd' verzoekt hij om hem niet op te stellen. 
Het gebruik van dit woord is al heel lang uit de mode; het 
gaat spoedig uit de 'Van Dale'. Uit de handtekening haal je 
niet goed om welke speler het gaat. Ik lees er: B. Thuis. Is 
'Blijf' een ouderwetse jongensnaam?
De afbeelding hieronder dateert uit 2023. Toetsenbord, 
digitaal, schermprint. En qua inhoud ook anders. Op mij 
kwam dit bericht in eerste instantie als een opdracht over; 
ik las in de titel een gebiedende wijs. Dat het verplicht is om 
in plaats van thee in de rust bij Sportclub sambuca of 

sangria te nuttigen. En dat ook een lijntje langs de lijn  
dwingend is voorgeschreven. Toen ik het artikel las, werd 
duidelijk dat het een beleefd verzoek aan de leden was, om 
niet over de schreef te gaan bij het gebruik van alcohol, 
fentanyl, cocaïne, methamphetamine en benzodiazepine. 
Het zou anders agressie opwekken en de groepsdynamiek 
verstoren. En je brein verwoesten, denk ik. Het lijkt mij een 
terechte oproep voor een sportvereniging.

Ik ben 63 en daarmee formeel een ouwe zak. Maar ik wil 
geen ouwe zak zijn die vindt dat alles vroeger beter was. 
Het was toen, zeg maar, gewoon anders. En alles verandert 
en dat moet vooral zo blijven....
Maar zou Heren 1 misschien toch nog één keer kampioen 
willen worden dit seizoen?
Alstublieft? Ik vraag het beleefd. 

DOOR: ROB GERRETZEN

De tijd vliegt. Fun of geen fun. Binnenkort staan ze weer voor de deur: de eindejaarsfeestdagen. Ik 
wens iedereen nu alvast sterkte. En alle goeds.
Oud was, Nieuw is. Of komt. Oud is van vroeger, nieuw is de toekomst. En wat gaat die  brengen dit 
seizoen? Bankzitter, fusie, beenbreuk? Degradatie, overschrijving, aanvoerder? Verhuizing, topscorer 
of minst gepasseerde doelman? Schorsing, dispensatie, rode kaart? Het is allemaal nog ongewis. 
Onzeker. Onduidelijk.
Wat al wel duidelijk is, is dat mijn column dit keer 2 foto's bevat (maak je geen zorgen, Walter; dit is 
eenmalig) en dat hij over 'oud' en 'nieuw' gaat.
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ZATERDAG 4
BOVEN: JEROEN WITJES, STIJN 
STAAL, GERRIT VAN DER LAAN, 
STAN BASTEIN, SEM BERBEN. 
MIDDEN: KAMIEL ADAMO, 
SHAWN VROON, FINN MEIJER, TIES 
SLIJKHUIS, STAN BRINKHUIS EN 
ANTHONY LICHTENBERG 
ONDER: JUSTIN VAN GARDEREN, 
THYMON WUNDERINK, SVEN 
RANFT, QUINTEN VROON EN 
BRENT SLIJKHUIS.
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KICK OFF 1E ELFTAL 
SEIZOEN 2023/2024

Joy opende het avondprogramma, waarbij het jammer was 
dat de voorbereide presentaties niet vertoond konden 
worden.
Vervolgens nam hoofdtrainer Wim Bleijenberg het woord 
met een terugblik op het afgelopen seizoen 2022-2023. Hij 
presenteerde de cijfers van het afgelopen seizoen en keek 
tevreden terug op de behaalde doelstelling, nl. het 
kampioenschap van de 3e klasse B. Daarna een 
beschouwing op de voorbereiding voor het komende 
seizoen 2023-2024: voor het eerst in de geschiedenis speelt 
sportclub in de tweede klasse, een uitdaging van formaat. 
Wat kun je daarvan verwachten? De hoofdtrainer sprak in 
ieder geval de wens uit, dat sportclub zich zal handhaven in 
de 2e klasse.

De avond wordt besloten met de presentatie van 
penningmeester Edwin Peters (BASN).
Hij stelt de aanwezige bestuursleden van BASN voor en 
vertelt wat de doelstellingen van BASN zijn voor sportclub. 
Tevens geeft hij een toelichting op het komende 
winterkamp begin januari 2024 in Benidorm.

DOOR: JAN

Deze bijeenkomst werd op woensdag 6 september 
georganiseerd in zalencentrum Wieleman. 
De avond werd geopend door coördinator 
Joy Bouhuys (voetbalzaken).

Joy Bouhuys, 

Coördinator 

(voetbalzaken).

Wim Bleijenberg,

Hoofdtrainer

Edwin Peters,

Penningmeester 

(BASN)

Hoe fijn dat het voetbalseizoen weer gestart 
is. Heerlijk al die prestaties tijdens de 
trainingen, alle voorbereidingen en de 
wedstrijden zelf. Top dat iedereen geniet van 
deze vrijetijdsbesteding. 

Hierbij vraag ik ’n applaus voor alle vrijwilligers en 
sponsors die het mogelijk maken dat alle voetballers 
kunnen blijven voetballen. Chapeau!

Wij heten de volgende 5 bordsponsors welkom: 
Willemsen Makelaars, VN Vloerenstudio, Office Mania, 
ING, BSB Kozijnen. En de volgende sponsors zijn 
kledingsponsor van heren 4: Genap BV, BSB Kozijnen, 
Office Mania, Autobedrijf Bas Bloemberg, Pontmeyer, 
Wieleman en Huis ter west.

Binnenkort worden de leden uitgenodigd voor de 
algemene ledenvergadering van BASN. Wij zijn in 
contact met ’n interessante spreker. Hoe leuk !?!? Wilt u 
lid worden van onze businessclub dan horen wij dat 
graag. Ons mailen kan ook: 
contact@basnwestervoort.nl 

Namens BASN,

MAURITS PELGRIM (VOORZITTER BASN) 

en overige bestuursleden, Jan Koers (secretaris BASN), 
Edwin Peters (penningmeester BASN), Mirjam Koenen 
(kleding), Patrick Gal, Bennie Heijmen en Paul Koenen.

Hoi dames en heren, jongens en meisjes,

26 DE BALLENVANGER
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SPONSOR WILLEMSEN MAKELAARS

BASN heeft een nieuw lid verwelkomd als bordsponsor, n.l. Willemsen Makelaars. Eerste elftalspeler 
Martijn Klein-Holte, makelaar en werkzaam bij de sponsor, op de foto met het 6 meter bord.
Het bord prijkt op de bovenste ring rechts naast de tribune.
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PECHVOGEL VAN HET KWARTAAL MARTIJN KLEIN-HOLTE 

28 DE BALLENVANGER

Toen wij Martijn vroegen naar zijn hobby’s was het 
antwoord snel gegeven: grasmaaien en barbecueën. 
Aafke wilde dit in eerste instantie niet geloven maar het 
was toch waar. Martijn is geen plantenman maar heeft toch 
een lichtelijke obsessie met zijn gazonnetje achter in de 
tuin. Hier mogen dan ook geen onkruid of ‘witte 
bloemetjes’ tussen groeien en aan het eind van de dag 
moet dan ook al het speelgoed van de kinderen van het 
gras af zijn. Zijn voorkeur voor een egaal gazon is vanuit 
vroeger ontstaan. De bijen en hommels die afkomen op de 
witte bloemetjes tussen het gras hebben roet in het eten 
gegooid tijdens een potje voetbal waardoor Martijn een 
traumatische ervaring heeft opgedaan en dit in het vervolg 
toch liever voorkomt. Het barbecueën doet Martijn 
overigens alleen op het terras en niet op het gras. Hij 
beschikt dan ook over een Egg barbecue en al het 
benodigde gereedschap. Bij deze zijn Aafke en Fleur voor 
het volgende interview uitgenodigd om een tomahawk 
steak te komen eten. In de winter doet Martijn een 
winterslaap aangezien deze zomerse hobby’s niet worden 
vervangen door andere bezigheden.

eigen zeggen nog tijdens ‘de mooie jaren van Rheden’ 
mogen voetballen tot zij eerste klasse gingen spelen. Hier 
heeft Martijn ook Gerard leren kennen met wie hij ook nog 
samen gespeeld heeft bij de zaterdag hoofdklasser 
Bennekom. Gerard kon het blauwwitte van Sportclub 
Westervoort niet missen en heeft zijn best gedaan om ook 
Martijn hiervoor te verleiden. Het heeft een paar 
telefoontjes gekost, maar daarna was ook Martijn wel 
benieuwd naar dat prachtige sportpark Naederhuyse 
(Gerard bedankt!). Dit was een mooie kans om het wat 
rustiger aan te doen in de vierde klasse wegens wat 
lichamelijke mankementen. Dat ‘rustig aan doen’ zat er 
echter al gauw niet meer in na het twee keer promoveren 
op rij. Toch geeft Martijn zelf aan wel alles op 2-3 tandjes 
lager te doen. ‘In de tweede klasse komt het neer op 
ervaring en is het veel meer voetbal, je wordt slimmer en je 
gaat minder meters lopen.’ Alhoewel hij zich wel graag wil 
bewijzen als hij tegen bekenden uit de omgeving speelt. 

Blessures zijn voor Martijn dan ook niet onbekend. De 
eerste twee seizoenen bij Rheden had hij last van zijn 
hamstring richting het eind van het seizoen. Al snel bleek 
dat zijn rug scheef stond. Martijn: ‘Nu weet ik zelf ook wel 
dat ik niet als soepelste over het veld loop’. Kraken leek de 
problemen te verhelpen, al volgde hierna eerder een 
opeenstapeling van verschillende complicaties. Ook buiten 
het voetbal om kreeg Martijn meerdere klachten en dan 
nog niet gesproken over de herstelperiodes, ‘je bent zo 5-6 
maanden verder waarna je nog moet opbouwen’. Daarna 
was zijn lies aan de beurt, maar zelfs na 1,5 jaar 
onderzoek doen, bleef de oorzaak onbekend. Het tweede 
seizoen bij Bennekom werd het zijn linker enkel. Na weer 
6-7 maanden herstel kreeg Martijn last van zijn heupen. 
Na het maken van foto’s bleek dat hij extra bot aangroei 
had aan beide kanten. Als behandeling kreeg Martijn een 
spuit. Hierna volgde nogmaals een lange herstelperiode 
maar gelukkig resulteerde dit wel in minder last. Na deze 
spuit ging het ook tot dusver goed, al waren er altijd nog 
wel wat kleine dingetjes, ‘spelers zoals ik lopen het ene na 
het andere pijntje op’. Het ging zelfs zo goed dat Martijn 
vorig seizoen elke wedstrijd in de basis is begonnen. Dit 
was voor het eerst in zijn carrière (mede mogelijk gemaakt 

‘spelers zoals ik lopen het ene 
na het andere pijntje op’

Verder werkt Martijn sinds een paar jaar als makelaar bij 
Willemsen Makelaars. Dit is niet waar hij voor gestudeerd 
heeft. Hij is begonnen in de voeding en sport waarna hij 
een eigen bedrijf samen met Stan Maassen van den Brink 
(zonder streepje) is gestart in de sport/personal training. Dit 
liep verder goed maar voor Martijn kwam het makelaarsvak 
op zijn pad. Het leukste aan makelaar zijn, is het omgaan 
met een diverse groep mensen en ‘gewoon’ het helpen van 
mensen aan een woning, aldus Martijn.
Na even moeten wachten, mag hij dan eindelijk over zijn 
voetbalcarrière beginnen! Martijn is begonnen in het eerste 
bij VVO toen hij net 15 jaar oud was. Hier heeft hij 
gevoetbald tot zijn 17e waarna hij is vertrokken naar 
Rheden en daar 6 jaar heeft volgemaakt. Hier promoveerde 
zij in het eerste jaar naar de hoofdklasse en heeft naar 
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MARTIJN KLEIN-HOLTE
Martijn stond al te popelen om te vertellen over 
zijn voetbalcarrière maar eerst even een 
voorstelrondje. Martijn Klein-Holte (mét een 
streepje!) is geboren op 4 november 1991. Hij 
woont samen met zijn vrouw Tessa en zijn 
kinderen Jack (3) en Scottie (1) in Rheden maar 
komt oorspronkelijk uit Velp. Sinds het seizoen 
van 2020-2021 is deze middenvelder een 
aanwinst voor Sportclub Westervoort. 
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PECHVOGEL VAN HET KWARTAAL MARTIJN KLEIN-HOLTE 

door trainer Wim Bleijenberg). Tijdens de kampioens-
wedstrijd tegen VVO ging het helaas mis. Na pas een paar 
minuten gespeeld te hebben, werd Martijn er uitgeschopt 
door de tegenstander en merkte hij meteen dat het niet 
goed was. Proberen door te lopen had geen zin. Het 
prachtige blauwwitte feest viel hiermee voor hem in duigen. 
Gelukkig heeft Martijn wel kunnen genieten van het feest 
de week ervoor na HC’03. Het snelle handelen van Martijn 
en het direct starten met oefeningen van de fysio hebben 
ervoor gezorgd dat Martijn twee weken voor de zomerstop 
weer het veld op kon.
Iets wat misschien nog niet direct is opgevallen bij 
iedereen (althans niet bij Aafke en Fleur, maar die letten 
eigenlijk sowieso nooit op), is dat Martijn de afgelopen 
twee seizoenen met gaten in zijn voetbalschoenen heeft 
gespeeld. Deze gaten bevinden zich op zijn hak (helaas 
hebben we hier geen foto van). En nee, dit is niet omdat 
de premies te laag zijn om nieuwe voetbalschoenen te 

kopen, dit doet hij geheel vrijwillig. Hij heeft namelijk niet 
alleen extra bot aangroei op beide heupen maar ook bij 
zijn hak. Het gat in zijn schoenen moet er dan ook voor 
zorgen dat hij geen last heeft van zijn achillespees. Het is 
dan wel van belang dat je het gat niet te laag knipt 
waardoor je alsnog last krijgt en je een paar voetbal-
schoenen kan weggooien.  

Verder wilde Martijn graag nog even kwijt dat hij Sportclub 
Westervoort een hele warme vereniging vindt en dat zijn 
droom uit is gekomen nu hij op een echte John Deere X500 
grasmaaier heeft mogen poseren.

Martijn, alhoewel je misschien niet meer ontkomt aan de 
nodige mankementen, willen wij jou toch een hoopvol 
seizoen zonder blessures wensen! 

DOOR: AAFKE EN FLEUR

(Advertentie)
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G-TEAM

G-TOERNOOI VITESSE EEN SUCCES!
Op dinsdag 5 september heeft het Jeugd G-team 
van Sportclub Westervoort meegedaan met het 
G-toernooi bij Vitesse. Dit toernooi werd voor de 
3e keer gehouden op een zonovergoten 
Papendal.

Na een gezamenlijke warming up op de klanken van de 
Engelbewaarder speelden we eerst 3 poulewedstrijden. Het 
team werd versterkt met 2 stagiaires van Vitesse, Herbert 
en Jeroen. En ondanks geweldig keeperswerk van Sander 
gingen alle wedstrijden verloren. Maar daar werd geen 
seconde om getreurd. De sfeer bleef positief.

In de pauze kwam de complete selectie van Vitesse, 
inclusief trainersstaf, opdraven. Men mocht met hen op de 
foto of men kreeg een handtekening op het shirt. Na de 
pauze speelden we de laatste poulewedstrijd met als coach 
Chris van de Weerden, de assistent-trainer van Vitesse. 
Maar ook hij kon niet voorkomen dat die wedstrijd tevens 

verloren ging. Wel zorgde hij ervoor dat we een teamfoto 
konden maken met naast Chris ook Philip Cocu. Hartstikke 
leuke ervaring natuurlijk.

Vervolgens speelden we nog twee wedstrijden om de 
plekken 17 tot en met 19. En daarin bleven we ongeslagen!  
Een keer gelijk en een keer gewonnen, mede dankzij 
prachtige doelpunten van Wouter en Eric. Alle spelers 
kregen na afloop een medaille. Dat was niet alles: tot onze 
grote verrassing bleek dat wij de Fair Play prijs hadden 
gewonnen. Daar zijn wij natuurlijk helemaal extra trots op. 

Die wij zijn Guillaume, Koen, Wouter, Sander, Jim en Eric. 
Jeroen en Herbert speelden ook af en toe mee. En dan was 
er natuurlijk nog de ondersteuning door Hanneke, Yvette, 
Ruth, Harrie, Onno en John. Al met al een prachtige dag en 
laten we hopen dat Vitesse hier een jaarlijkse traditie van 
maakt. 

DOOR: JOHN KEMPER
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UIT DE HISTORIE

WAARSCHIJNLIJKE OVERGANG VAN MENSEN VAN 
SPORTCLUB EN ONTSTAAN VAN AVW’66
Zo heb ik het meegekregen. De familie Hakvoort, 
Zwaneveld en Lubach waren mijn buren.

We praten over de jaren 1964/ 1965. In die tijd had je in 
Westervoort veel verenigingen die waren opgericht vanuit 
de katholieke kerk, toneel, muziek, jongeren verengingen 
enz. Zo ook Sportclub, in 1937 opgericht door toedoen van 
de kerk en waar de letters R.K. voor de clubnaam stond.

In die tijd begon je pas met 12/13 jaar te voetballen, omdat 
er geen elftallen bestonden onder die leeftijd. Dit was ook 
de tijd dat er veel mensen van dezelfde families bij de club 
lid waren en vrijwilligerswerk deden! Zo ook de familie 
Cobussen, waarvan de opa groot liefhebber was van 
voetbal in zijn jonge jaren en de verzorger was van het veld 
dat toen nog de Ponderosa werd genoemd.
Tot deze familie behoorden ook de families Hakvoort, 

Siebenheller, Rutjes en wat later Huisman die allen met een 
dochter uit de familie Cobussen waren getrouwd. Deze 
familie had een groot aandeel in de jeugd van de club, zij 
leverden veel jeugdspelers, hun ouders waren erg betrokken 
en zaten op één of andere manier in de jeugd verweven als 
trainer en/of leider.

In die tijd ontstond er onmin tussen diverse mensen van de 
familie en het bestuur die op wat voor manier dan ook, niet 
werd opgelost, waarna de gehele familie opstapte inclusief 
het bedanken van diverse jeugdleden! Op één familielid na, 
Jan Heimen en deze hebben ze het ook nooit vergeven.
Onder het motto, we zetten het bestuur voor het blok om 
hun zin door te drijven. Het bestuur van die tijd was niet 
bereid om concessies te doen en Sportclub ging gewoon 
verder, er werden nieuwe mensen gezocht en R.K. 
Westervoort ging gewoon door want toen was voetbal ook 
al heel belangrijk.
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Omdat er in die tijd bijna geen clubs, verenigingen 
bestonden voor andersdenkend dan katholiek, stonden ook 
in die gelederen mensen op die de koppen bij elkaar staken 
om te kijken welke mogelijkheden er waren en of een 
andere vereniging mogelijk was. Enkele namen waren toen 
Lubach, Zwaneveld en Vleeming! Waarvan met name de 
laatste in bezit was van grond, boerderijgrond. Je moet 
tenslotte een veld hebben om te spelen.

Deze mensen namen het initiatief en zijn in overleg gegaan 
met mensen die betrokken waren bij Sportclub. Deels 
omdat ze ervaring hadden met voetbal en organisatie en er 
natuurlijk al veel spelertjes waren die niet meer konden 
voetballen.

AVW’66 werd opgericht in 1966 en werd een zaterdagclub 
met name omdat er veel mensen bij waren die niet op 
zondag wilden spelen, waarbij wel gezegd moet worden 
dat ze bij de familie Cobussen allemaal katholiek waren.

RECTIFICATIE
(Uit de historie, Ballenvanger 4, 
seizoen 2022-2023)

Abusievelijk is in het artikel ‘Uit de historie’ in 
de vorige Ballenvanger een kampioenselftal niet 
vermeld. Dit is het 1e elftal uit 1974.
Na een lange periode in de onderafdeling 
Arnhem is sportclub in 1974 weer 4e klasser 
geworden.

Achter: Thijs Stokking, Jan Siebenheller, Gerrit Gielink, 
Johan Tukker, Willy Messing, Peter Smit, Jan Ubing, Remy 
Basten, Henk Jansen, Gerrit Basten
Voor: Frans Neijenhuis, Gery Bouwman, Bert Jansen, Geert 
Degen, Jan Degen, Ben Aling, Jos Brom

Rest van het verloop van Sportclub en AVW’66 is denk ik bij 
iedereen wel bekend! Sportclub Westervoort was de club 
van het dorp met veel Westervoortse mensen, gemoedelijk 
en gezellig. AVW’66 was meer de club waar mensen van 
buitenaf speelden, fanatieker en ook gezellig. Jammer was 
wel dat toen de jeugdspelers/ vrienden uit elkaar werden 
gehaald omdat ouderen het niet met elkaar eens konden 
worden.

Mocht het tot een samen komen van beide clubs dan is de 
cirkel eigenlijk weer rond, kinderen kunnen weer samen 
spelen waar ze dat vroeger ook hadden moeten blijven 
doen en waar het bij voetbal omgaat.

Samen spelen en plezier hebben en van het spelletje 
genieten, dat heet Voetbal! 

DOOR HARRIE WANDERS

Kampioenselftal 1974
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OP DE BANK BIJ

DE FAMILIE “OFFENBERG-KAAK”
Eigenlijk zou deze rubriek “Aan de eettafel bij..” moeten heten. Om de hele familie bij elkaar te 
treffen kon ik niet anders dan mezelf uitnodigen aan tafel bij de familie Offenberg-Kaak. Jasper en 
Tycho wonen op zichzelf en eten zo goed als iedere donderdag bij moeder Annelies. Wel zo handig na 
een dag hard gewerkt te hebben en ’s avonds al om 19:30 op SC aanwezig te moeten zijn. Al zijn we 
eerst op de bank gestart omdat de ovenschotel nog wat langer in de oven moest, halverwege 
hebben we het gesprek voorgezet aan de eettafel. De ovenschotel met groenten, walnoten, brie en 
vegetarische balletjes heeft ons alle 4 goed gesmaakt! Om niet met lege handen aan te komen heb 
ik voor het toetje gezorgd, een glaasje wijn kan natuurlijk niet vóór de training. Helaas zijn de heren 
deze misgelopen omdat de tijd voorbij vloog. Dat was echter helemaal niet erg, des te meer hadden 
Annelies en ik!

Eerst iedereen even voorstellen:
Jasper: 24 jaar, voetbalt vanaf de Champions League bij 
Sportclub Westervoort en sinds een aantal jaren in het  
2e. Verder zit hij o.a. in de zaterdagcommissie. Samen met 
Ronnie Vink en Tycho heeft hij een jaar de JO19-1 getraind.
Tycho: 22 jaar, is iets jonger begonnen met voetballen in de 
Champions League dan Jasper (daarover later meer..) en 
sinds een aantal jaren in het 1e. Tycho zit ook in de 
zaterdagcommissie en sinds dit jaar traint hij de JO17-1 
samen met Rob Stevens en Jan Stuiver. Daarvoor heeft 
Tycho nog de Champions League getraind en aansluitend  
2 jaar de JO19-1.
Annelies: 53 jaar, en sinds een paar jaar één van de vaste 
mensen op de donderdagavond in de kantine, wie kent 
deze blonde - goedlachse - altijd in voor een grap - dame 
niet? Daarnaast tegenwoordig vaste supporter van het  
2e en 1e elftal. Vroeger is Annelies ook actief betrokken 
geweest als o.a. rij-ouder bij beide zoons.

Sinds wanneer zitten jullie op voetballen?
Jasper is op zijn 6e begonnen met voetballen. De regel 
thuis was eerst je zwemdiploma halen en dan mag je op 
voetballen. Bij Jasper is dat gelukt, hij heeft zijn A en B 
diploma gehaald en is daarna gaan voetballen. 
Bij Tycho is het niet gelukt deze regel na te leven: Hij is op  
5 jarige leeftijd begonnen met voetballen. Hij moest net als 
zovele broertjes en zusjes “verplicht” mee naar de training 
van zijn grote broer. Daar pakte hij een bal en stond naast 
het veld precies na te doen wat ze op het veld ook deden. 
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Vervolgens zei een trainer “Kom dan maar in het veld 
staan”. Ook al sputterde moeders nog een beetje tegen, er 
was geen houden aan en dus zat Tycho al eerder op 
voetballen.
Grappig detail is dat Jasper 2 keer zijn A en B zwemdiploma 
heeft gehaald. Voor zijn sportopleiding moest hij zijn 
zwemdiploma’s laten zien en helaas.. die waren kwijt 
geraakt! Hierdoor moest hij op volwassen leeftijd opnieuw 
afzwemmen. Gelukkig voor Jasper hoefde hij niet bij de 
kleuters mee te doen en af te zwemmen. Badmeester Ruud 
van, toen nog, De Pals wilde hem een paar banen zien 
zwemmen en was al snel overtuigd van Jasper zijn 
zwemkwaliteiten. Annelies had anders echt iedereen 
opgetrommeld om Jasper aan te moedigen bij het 
afzwemmen! Met de diploma’s weer op zak is hij gestart 
aan zijn sportopleiding.

Tijdens het interview komen er nog meer leuke 
details ter sprake: 
Zo was Jasper zijn eerste woordje ’bal’, die van Tycho was 
‘auto’. Tycho baalt er flink van dat ‘bal’ niet zijn eerste 
woordje was en Jasper plaagt hem er nog regelmatig mee. 
Moeder nuanceert het verhaal door te vertellen dat hun 
eerste woordjes vast mam en pap geweest zijn, maar dat is 
veel minder belangrijk vinden de heren.

Zijn jullie voetballiefhebbers? 
Tycho kan niet lang stil zitten dus het lukt hem echt niet om 
een hele wedstrijd op tv uit te kijken. Een avondje met 
vrienden naar belangrijke wedstrijden van het Nederlands 
elftal of de Champions League kijken is echter wat anders: 
Dat gaat hem veel beter af. Jasper sluit zich hier helemaal 
bij aan. Beide zijn geen uitgesproken fan van een 
Nederlandse voetbalclub, behalve van Sportclub 
Westervoort natuurlijk!

Is er rivaliteit (geweest) tussen jullie, 2 broers in  
het veld? 
Eigenlijk overal behalve met het voetbal! Als ze een potje 
Padellen zijn ze fanatiek en willen absoluut van de ander 

winnen. Maar met het voetballen is dat niet aan de orde, 
ook omdat ze door het leeftijdsverschil eigenlijk nooit in 
hetzelfde team hebben gevoetbald. In het toenmalige D1 
hebben ze 1 jaar samen gespeeld, maar hier was van 
rivaliteit geen sprake. Jasper is na dat jaar doorgestroomd, 
maar Tycho heeft 3 jaar in het D1 gespeeld. Dat Tycho 3 
jaar in de D1 heeft gespeeld heeft iets met zijn lengte te 
maken, of eerder het ontbreken ervan. Dat heeft hij echter 
ruimschoots goed gemaakt met zijn voetbalkwaliteiten, 
zoals iedere week op het veld te bewonderen is.
Dat er op geen enkele manier sprake is van rivaliteit tussen 
de 2 broers blijkt ook uit het feit dat Jasper en Tycho samen 
in 1 huis zijn gaan wonen in Velp.

Hoe verloopt de samenwerking volgens jullie tussen 
Heren 1 & Heren 2?
De samenwerking is de afgelopen jaren steeds beter 
geworden. Heren 2 is steeds beter gaan functioneren mede 
door trainers John en René. Mede daardoor wordt er meer 
samengewerkt en worden er waar nodig spelers 
uitgewisseld tussen beide teams. Annelies vindt het jammer 
dat er zoveel verschil in belangstelling voor Heren 1 & 2 is: 
bij Heren 1 staat het vol met publiek rondom het veld en bij 
Heren 2 is dat een stuk minder. Daarom hierbij een oproep 
om vooral ook Heren 2 aan te komen moedigen!
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OP DE BANK BIJ OFFENBERG-KAAK

Waarom is Sportclub Westervoort jullie thuiscluppie, 
waar ben je trots op?
De eerste 10 jaar was Tycho zich daar niet van bewust. 
Later is hij gaan waarderen hoe de mensen hier zijn, de 
vriendelijkheid, dat het niet perse prestatie gericht is, maar 
vooral de positieve en gezellige sfeer. Dat is tekenend voor 
de club vindt Tycho en daar geniet hij volop van. Jasper 
voegt hier nog aan toe dat hij er van geniet dat iedereen 
elkaar kent en iedereen positief met elkaar omgaat.
Annelies is het helemaal eens met de heren, maar zegt ze, 
helaas ziet ze soms bij SCW ook ouders die alles behalve 
vriendelijk zijn en zich niet weten te gedragen langs de lijn. 

Wat zijn de leukste anekdotes, mooiste overwinningen 
en herinneringen aan SCW?
Het valt stil… Jasper en Tycho zijn beide hard aan het 
nadenken wat de mooiste herinneringen zijn.. Annelies 
oppert “de 2 overwinningen van het 1e de afgelopen 2 
jaren misschien??” Dat vindt Tycho natuurlijk hele mooie 
herinneringen, helemaal de eerste keer omdat pas bij de 
laatste wedstrijden duidelijk werd dat ze kampioen konden 
worden van de vierde klasse. Hij was echter aan het 
nadenken over persoonlijke anekdotes.. 
Jasper vond vooral de pupillenweekenden geweldig, met 
z’n allen in de kleedkamers slapen was 1 groot feest: 
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’s Avonds de tent uit het veld op, Gandalf Weijers ‘de 
gemaskerde muchacho’ die gemaskerd het veld op rent om 
iedereen te laten schrikken.
Tycho vertelt dat hij een keer had meegemaakt dat ze een 
teamgenootje met ductape vastgeplakt hadden op een 
kleedkamerbankje omdat hij maar niet stil wilde liggen en 
stil wilde zijn. En zo zullen er nog wel meer verhalen zijn die 
het daglicht eigenlijk niet kunnen verdragen..
Annelies vond het vooral erg leuk dat de jongens samen in 
een team hebben gevoetbald. Omdat iedere wedstrijd de 
laatste kon zijn heeft ze iedere keer de camera 
meegenomen. Je kan je wel voorstellen hoe groot de foto 
verzameling van Annelies is!

Wat was een grote tegenvaller, de meest bittere pil of 
nederlaag binnen SCW?
Jasper heeft zo’n 4 jaar geleden pijn in zijn scheenbeen 
gekregen. Omdat hij zijn voet verkeerd afrolde was er een 
spier opgerekt. Het heeft zo’n 2 jaar geduurd voordat hij 
weer normaal kon voetballen. 
Tycho vertelt over de kampioenswedstrijd  van de JO19 een 
paar jaar geleden. In de laatste minuten hebben ze de 
wedstrijd verloren doordat de tegenstander het winnende 
doelpunt scoorde. Al speelde hij op dat moment niet mee 
met het team, hij baalde vreselijk dat ze toen geen 
kampioen geworden zijn.
Verder hebben zowel Jasper als Tycho een mooie loopbaan 
bij SCW doorlopen en heeft moeder Annelies ieder 
weekend, in weer en wind, beide jongens staan 
aanmoedigen en toejuichen.

Waar liggen nog kansen voor SCW, waar kunnen we nog 
iets verbeteren of aanpakken?
Verbeterpunt blijft de grasvelden. Die zijn beter dan een 
aantal jaren geleden, maar kunnen nog steeds verbeterd 
worden. 10 jaar geleden werd die vraag hen ook gesteld en 
toen werd de temperatuur van de douches genoemd. Ze 
zijn beide blij dat die lekker warm zijn nu, behalve 1 
douchekop in kleedkamer 9, daar loopt het water langs de 
muur naar beneden.
Annelies geeft aan dat er meer vrijwilligers mogen zijn. Het 
is een kleine groep mensen die veel doen. Het zou fijn zijn 
als er meer vrijwilligers zijn zodat veel mensen wat minder 

hoeven te doen. Dus bij deze een oproep: Wil je ook een 
bijdrage leveren aan onze mooie Sportclub Westervoort 
door bijvoorbeeld een kantinedienst of commissiedienst te 
draaien: mail gerust naar voetbal@scwestervoort.nl!

Hebben jullie een mening over de samenwerking/ het 
samengaan met AVW?
Eigenlijk delen ze alle drie de mening dat ze het 
Westervoort gunnen dat er een mooie nieuwe club komt 
waar alle jeugd bij elkaar gebracht wordt zodat er nog 
meer op gelijkwaardig niveau gespeeld kan worden, met 
goede velden, goede douches én met hetzelfde gezellige 
clubhuis!

Wat komt er als eerste bij je op wanneer je aan  
SCW denkt?
Gezelligheid, de sfeer in de kantine, vooral op 
donderdagavond zegt Annelies, die vindt zij echt heel leuk! 
Zal dat komen omdat zij dan regelmatig achter de bar 
staat?? Jasper ziet gelijk een beeld van alle 3 de velden 
voor zich. Tycho ziet een foto voor zich van het 
familietoernooi, genomen vanuit de bestuurskamer, met 
allemaal vrolijk lachende mensen.

Hebben jullie nog aanvullingen, op- en/of 
aanmerkingen?
Jasper en Tycho vertellen dat er nog een lid van de familie 
voetbalt bij SC en dat is Job, hun (half) broertje. Job 
voetbalt nu in de JO15-3 en zit net als zijn broers van jongs 
af aan op voetballen. Ze proberen Job net zo enthousiast te 
maken en houden als ze zelf zijn wat voetballen betreft. 
Maar daar heb ik n.a.v. dit interview alle vertrouwen in!

Familie Offenberg-Kaak bedankt voor dit inkijkje in 
jullie gezin en vooral dat ik mocht aanschuiven aan 
jullie eettafel. De ovenschotel was heerlijk! En dat 
glaasje wijn.. dat drinken we een keer in de kantine 
op de donderdagavond. Mits Annelies niet achter 
de bar staat, want dan moet er natuurlijk gewerkt 
worden.. 

DOOR: ANOUSJKA
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SCHEIDSRECHTER VAN HET KWARTAAL CEES VAN CAMPEN

De scheidsrechter van dit kwartaal is misschien wat minder bekend bij Sportclub Westervoort, maar 
staat toch bijna ieder weekend op onze velden te fluiten. Deze geboren Arnhemmer woont nu in 
Doesburg, maar is als scheidsrechter of grensrechter regelmatig te zien op verschillende 
voetbalvelden in de regio, van Arnhem tot Giesbeek. Afgelopen augustus heeft Cees zelfs de 
Gelderlander gehaald. Helaas was de reden van dat interview behoorlijk heftig. Lees hieronder meer 
over Cees van Campen…

Zou je eerst wat over jezelf willen vertellen..?
Ik ben Cees, 51 jaar, en heb tot mijn 25e in Arnhem 
gewoond. Daarna 5 jaar in Doetinchem en vanaf 2005 is 
mijn woonplaats Doesburg. Ik werk bij de Lidl als 
plaatsvervangend supermarktmanager. Mijn vrouw 
Natascha en ik hebben samen 3 kinderen Dewy, Cheyenne, 
Chenoa en 2 kleinkinderen Danley en Maylen.

Hoe ziet jouw voetballoopbaan er uit.?
Ik ben met voetbal in aanraking gekomen op mijn 18e bij 
Zuid-Arnhem. Aangezien ik niet goed kon voetballen stond 
ik al snel in de goal. Daarna nog gekeept bij Arnhemia 2 
zaterdag. Op mijn 23e ben ik gestopt.

In de tussentijd heb ik niet stilgezeten en ben ik nog 
handbalkeeper geweest bij ESCA Arnhem. 
Na 10 jaar niet meer te hebben gevoetbald of gekeept ben 
ik bij Angerlo Vooruit gekomen en heb ik in het 5e gekeept. 
Daarna heb ik nog 2 jaar in het 35+ elftal gekeept.

Waarom ben je gaan fluiten..?
Ik ben gestopt met voetballen wegens diverse blessures die 
ik wekelijks had. Om toch bezig te blijven besloot ik een 
keer een wedstrijd te fluiten.
Mijn 2e wedstrijd die ik floot was het eerste elftal van 
Angerlo Vooruit en dit was een drama! Ik liet me veel te 
veel beïnvloeden door de spelers en maakte vele foute 

‘ WAT IK LEUK VIND AAN FLUITEN 
IS DAT JE  TELKENS MET DIVERSE 
MENSEN IN CONTACT KOMT’
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beslissingen. Na die wedstrijd ben ik bij lagere elftallen 
gaan fluiten om ervaring op te doen. Zo ben ik steeds 
hogerop gekomen, ook omdat ik steeds regelmatiger 
gevraagd werd om elders te fluiten.

Wat vind je het leukst aan het scheidsrechter zijn  
en wat vind je niet leuk..?
Wat ik leuk vind aan fluiten is dat je telkens met diverse 
mensen in contact komt en als je na de wedstrijd 
complimenten krijgt.
Wat minder leuk is, is als je zelf een foutieve beslissing hebt 
gemaakt, maar vooral de agressie die soms op de velden is. 
Daar kan ik heel slecht tegen.

Wat is je mooiste ervaring als scheidsrechter en wat  
je minst mooie ervaring..?
Nu na 5 jaar fluiten en vlaggen kan ik wel zeggen dat ik 
van alles heb meegemaakt tijdens de wedstrijden.
Mijn mooiste wedstrijd op club niveau was dat ik afgelopen 
jaar mocht assisteren bij Vitesse-18 tegen Manchester City 
op Papendal.
Mijn minste wedstrijd was helaas afgelopen 12 augustus, 
alhoewel ik daar zelf niks van gemerkt heb: Tijdens een 
oefenwedstrijd ESA tegen VVOG kreeg ik na een half uur 
fluiten een hartinfarct en hartstilstand en zakte ik op het veld 
in elkaar. 2 uur later kwam ik bij op de Intensive Care. Door 
goed ingrijpen van spelers en het gebruik van de AED kan ik 
het nog na vertellen.. Gelukkig verloopt het herstel 
voorspoedig en na 2 weken stond ik alweer op een half veld 
een oefenwedstijd te fluiten.
Makkelijk gaat dit niet want ik heb aardig wat conditie 
ingeleverd en je moet alles een plaats geven in je hoofd.
Nu, na 8 weken, ben ik alweer voor 80 procent op mijn niveau 
en mag ik niet klagen hoever ik hersteld ben in zo’n korte tijd.

Hoeveel wedstrijden fluit je gemiddeld  
per week/weekend..?
Ik ben elk weekend op de sportvelden te vinden en fluit 
gemiddeld 3 wedstrijden, daarnaast zit ik in de staf van het 
eerste van de Giesbeekse Sportvereniging, oftewel GSV1, 
en daar ben ik grensrechter. We zijn bij GSV bezig met een 
project om scheidsrechters op te leiden en te begeleiden, ik 

help onder andere in de kantine en ben mede 
wedstrijdsecretaris.

Wat vind je van de scheidsrechters in het  
betaald voetbal..?
Ik kijk veel voetbal op tv en je ziet dat mede met het 
toevoegen van de VAR de betaalde scheidsrechters het 
makkelijker hebben dan wij als amateur in het veld. Wij 
hebben 2 grensrechters die in principe partijdig kunnen zijn 
dus ik moet te allen tijde alert zijn om de juiste beslissingen 
te maken.

Hoe verloopt de samenwerking met de  
andere scheidsrechters..?
De samenwerking binnen sportclub is zeer goed tussen de 
scheidsrechters, als er iemand niet kan dan valt iemand 
anders wel in. Dit komt mede omdat Etiënne dit goed 
coördineert.

Bedankt voor dit interview Cees! Na dit interview kan ik 
gerust zeggen dat je behoorlijk verslaafd bent aan het 
voetballen: Als je niet zelf op de velden staat, kijk je het wel 
op tv of help je GSV waar je kan. We hopen dat je 
gezondheid zich blijft verbeteren en we je nog jaren mogen 
zien als scheidsrechter op de velden van Sportclub 
Westervoort en omstreken! 

DOOR: ANOUSJKA

2324_BAL001_CC22.indd   392324_BAL001_CC22.indd   39 19-10-2023   20:3719-10-2023   20:37



40 DE BALLENVANGER

EEN ELFTAL VRAGEN

QUINCY DEGEN EN  
LUCA GAL 

Luca en Quincy spelen samen in de JO19-2. 
Deze twee zijn niet alleen teamgenoten 

maar ook al een aardige tijd goede 
vrienden. Meet here, Luca en Quincy!

1  Vertel eens wat meer over jezelf; wie ben je, hoe oud 
ben je, familie/gezin, studie/werk, hobby’s naast  
het voetbal?

Luca: Ik ben Luca Gal en ik ben 18 jaar. Ik woon samen met 
mijn ouders Patrick en Bianca en mijn zus Romy. Naast 
voetbal zit ik nog op school. Ik zit nu in het 3e jaar van de 
verpleegkunde opleiding en daarnaast werk ik bij Huis Ter 
West in de bediening.
Quincy: Ik ben Quincy Degen, 18 jaar. Ik woon met mijn 
ouders Eric en Cynthia en mijn zusje Danique. Ik zit op het 
Lorentz Lyceum in HAVO5 en in mijn vrije tijd houd ik van 
feesten.

2   Hoelang speel je al bij Sportclub Westervoort? 
 Luca: Ik voetbal nu al 14 jaar bij SCW. Ik ben begonnen 

in de Champions League toen ik 4 jaar was.
Quincy: Ik speel al bij SCW sinds de Champions League, 
toen was ik 5 jaar oud.

3   Op welke positie speel je? Is dat altijd al de positie 
waar je hebt gespeeld en waar je wilde spelen? 

Luca: Ik voetbal op elke plek in de verdediging. Het liefste 
sta ik als centraal verdediger, maar af en toe voorin 
voetballen lijkt me ook wel leuk!
Quincy: Voornamelijk rechts- en linksvoor of spits. Hier heb 
ik altijd al willen spelen. Verdedigen is namelijk helemaal 
niks voor mij. Ik schiet die ballen het liefst gelijk de goal in!

4  Heb je een specifieke doelstelling of persoonlijke 
prestatie die je dit seizoen wilt behalen?

Luca: Natuurlijk zou ik graag dit seizoen kampioen willen 
worden.

Quincy: Zo hoog mogelijk eindigen in de competitie 
natuurlijk! En misschien nog een kleine comeback maken 
bij mijn oude team.

5 Welke teams van SCW volgen jullie nog meer? 
 Luca: Ik volg nu buiten mijn eigen team om nog Dames 2 

voor mijn zus, MO17-1 en MO15-1 voor mijn nichtjes en 
natuurlijk Heren 1.
Quincy: De JO19-1, met die mannen heb ik eigenlijk altijd 
gevoetbald. Ergens zou ik wel graag terug willen naar dat 
team. En natuurlijk het eerste van Sportclub Westervoort!

6   Heb je een speler van Heren 1 die je als voorbeeld 
ziet? Zo ja, waarom?

Luca: Ik heb persoonlijk niet echt een voorbeeld, maar ik 
vind dat de heren het erg goed doen!
Quincy: Om eerlijk te zijn heb ik niet echt een voorbeeld uit 
het eerste, ik focus gewoon lekker op mijn eigen spelletje.

7  Wat zijn jullie verwachtingen van het eerste in de 
tweede klasse dit seizoen?

Luca: Zoals ze nu voetballen denk ik dat ze goed mee gaan 
draaien in de 2e klasse! Maar ik hoop natuurlijk dat we 
kampioen worden.
Quincy: Kampioen worden natuurlijk, SCW nummer 1!

8  Wat vinden jullie het leukste aan sportclub? 
 Luca: De gezelligheid op de club en de 3e helft na een 

wedstrijd.
Quincy: De derde helft in de kantine, er gaat niks boven een 
heerlijk koud biertje vers van de tap na een vermoeiende 
wedstrijd!
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9  Van welke Eredivisieclub zijn jullie fan en waarom?
Luca: Persoonlijk ben ik altijd wel voor Ajax, maar ik vind 

het ook altijd wel leuk om naar een Vitesse wedstrijd te 
kijken, omdat het lekker dicht bij is.  
Quincy: Dat was eerst heel lang Vitesse, maar de laatste 2/3 
seizoenen ben ik toch wat meer naar Feyenoord 
toegetrokken. De sfeer in de Kuip valt nooit tegen en in het 
legioen zijn de beste supporters van het land! Ook speelt 
het team geweldig samen en creëren ze mooie acties en 
doelpunten.

10  Wat is het belangrijkste wat je tot nu toe hebt 
geleerd en van wie?

Luca: Dat je alles kan bereiken wanneer je ergens 100% 
voor gaat! Dit is iets wat mijn vader altijd zegt.
Quincy: Het belangrijkste wat ik tot nu toe heb geleerd is 
dat het niet uitmaakt wat voor een omweg je neemt, je 
komt er uiteindelijk toch wel zolang je er maar hard voor 
blijft werken! Dit heb ik geleerd uit eigen ervaring.

11  Als je een voetbalreis over de hele wereld zou 
kunnen maken, welke stadions zou je dan 
willen bezoeken?

Luca: Ik zou nog heel graag een keer naar het stadion 
willen van PSG, Bayern München, AS Roma en ik zou nog 
een keer terug willen naar Camp Nou.
Quincy: Ik heb al aardig wat mooie stadions mogen 
bezichtigen, maar eentje die echt op mijn lijstje staat is Parc 
des Princes, het stadion van Paris Saint Germain. Ik zie het 
altijd voorbij komen op foto’s en ik wil tenslotte nog heel 
graag een keer naar Parijs, dus dan ik kan deze 2 wensen 
net zo goed combineren!
Quincy wil daarnaast Sportclub Westervoort nog bedanken 
voor alle mooie momenten en toernooien tot nu toe. 
“Hopelijk volgen er nog vele mooie momenten en 
resultaten!” 

Mooi om te horen Quincy, dat hopen wij ook! 

DOOR: FLEUR
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Dit bedrag is bijeengebracht 
door sportclub. 

Dank aan allen, die gul 
bijgedragen hebben.

Milan, altijd aanwezig voor
de mooiste foto’s

Foto’s van het kwartaal
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MO13-1 KAMPIOEN

Ik loop lekker voorop

Mil

ALGEMEEN

Na een zinderende wedstrijd op sportpark 
“De Kolkstede” werd MO13-1 de terechte, 
ongeslagen kampioen van de 2e klasse!
’t Peeske werd met 2-7 verslagen.

Gefeliciteerd meiden!
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Prijspuzzel
Stuur de oplossing vóór vrijdag 1 december naar  
de  redactie op het e-mail adres:   
ballenvanger@scwestervoort.nl
De winnaar wordt gepubliceerd in de volgende 
ballenvanger en ontvangt een cadeaubon ter waarde van 
€10, te besteden in onze webshop. De prijs wordt thuis 
bezorgd.

Uitslag prijspuzzel Ballenvanger nr. 4:
Wij wensen jullie een hele fijne vakantie.

De puzzel is dit keer gewonnen door:
Jelle Heeregrave, JO10.

Pupillen / Junioren / Senioren / keepers / kader

Woorden afstrepen:

3 PUNTEN

AMSTERDAM

BONDSCOACH

DUITSLAND

EK

FRANKRIJK

GIBRALTAR

GRIEKENLAND

GROEP B

IERLAND

INTERLAND

KNVB

KWALIFICATIE

NEDERLAND

ORANJE

POULES

WINNAAR

Oplossing:

DE BALLENVANGER 43

ORANJE KWALIFICATIE WOORDZOEKER

WIN EEN 
CADEAUBON

VAN € 10
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LEDEN DER  
STATEN-GENERAAL

COLUMN FRANK

Het was dinsdag 16 september 1997, het leek 
een hele normale (prinsjes)dag te worden. Na 
15 keer geroepen te zijn door mijn ouders 
stond ik op, at wat, ging douchen, poetste 
mijn tanden, spoot een lading “Roma” van 
Laura Biagotti op en vervolgde mijn weg  
naar school. 

De positieve berichten van Beatrix vlogen me om de oren 
toen ineens de huistelefoon ging. 
“Met Frank Arends” 
“Frankie, goedemiddag, je spreekt met De Trainer” 
“De Trainer, serieus”?
“Ja, ik ben het, we moeten vanavond een oefenwedstrijd 
spelen met het eerste elftal en ik wilde vragen of je mee 
kan doen”
“………….” 
“Frank?”
“Ja sorry, ik werd er stil van” jazeker kan ik, ik ga het gelijk 
regelen”
“Tot vanavond”
“Tot vanavond trainer”

Om 07.10u pakte ik lijn 62, vanaf Sporthal de Pals 
richting station Arnhem, om vervolgens op spoor 
12b om 07.40u in de drukste trein van Nederland 

te stappen. De Intercity naar Utrecht CS. Ik kwam 
regelmatig bekenden tegen waar je dan, omdat er nog 
geen mobiele telefoons waren, een praatje mee ging 
maken. Hans van Workum, Boy van Bergen en Remco Grob 
(toen nog geen neef van me) waren mannen waar ik 
regelmatig tegenover zat of die ik tegenkwam in de 2e klas. 
Mochten jullie overigens aan de bar weer het verhaal van 
De Grobjes horen dat ze ook de 2e klas hebben bereikt, 
dan klopt dat dus in het geval van Remco wel, van Edwin 
weet ik het niet. Aangekomen op de Hogeschool van 
Utrecht deed ik mijn ding, het liefste zo kort mogelijk, om 
weer met een voldaan gevoel richting huis te keren. Zo ook 
die bewuste dinsdag in september 1997. Thuisgekomen 
nam ik mijn dagelijkse 10 stroopwafels en een kopje koffie 
en zette ik de TV aan. Ik zapte tussen Nederland 1, 2 en 3 
en strandde op het journaal waarin Koningin Beatrix de 
troonrede begon voor te lezen. 

“Leden der Staten-Generaal, 
Dankzij de inspanningen van zeer velen heeft ons land in de 
afgelopen jaren belangrijke vooruitgang geboekt, zowel in 
sociaal als in economisch opzicht. De vooruitzichten voor 
1998 zijn gunstig. Op ons allen rust de taak om de basis 
voor welzijn en welvaart verder te versterken” 
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Niet normaal, ben je 18 jaar, in de bloei van je leven, 
word je gewoon op een dinsdagmiddag gebeld om met 
het eerste elftal mee te doen. Ik moest nog wel eerst 
even De Makro bellen om vrij te vragen. Gelukkig deed 
Peter van der Werf (mijn vulploegleider) daar niet 
moeilijk over. Hij wilde mijn glansrijke carrière niet in de 
weg staan. De 10 stroopwafels van die middag waren 
gelijk ook het laatste wat ik die dag gegeten had. Om 
17.50u stapte ik op de fiets om mij te melden bij de 
jongens van 1. Op de parkeerplaats hoorde ik dat we uit 
naar Eendracht Arnhem moesten. Doordat de adrenaline 
door mijn lichaam gierde durfde ik dat die avond wel 
aan, ik was normaal gesproken namelijk niet echt een 
“uitnaararnhemspeler” We wonnen de wedstrijd met 
1-5 en ik speelde volgens de trainer een solide wedstrijd 
als linksback. 

Niemand, maar dan ook niemand, lijkt dit verhaal te 
kennen en al helemaal niet te geloven. Mijn debuut en 
tevens afscheidswedstrijd op één avond onder het 
toeziend oog van Dien van Workum en Bernard van 
Beersum. Ik moest ermee leven dat die ene cap geen 
officiële bekendheid binnen Sportclub Westervoort heeft 
gekregen totdat Odin Haring laatst aan het vertellen 
was hoe trots hij wel niet was dat hij samen met mij een 
wedstrijd in het eerste heeft gespeeld. Odin, de Philippe 
Cocu van weleer wist het 100% zeker. Hij heeft als 
aanvoerder nota bene het wedstrijdformulier 
ondertekend en daar stond het echt. Nummer 5, Frank 
Arends. 

Voor de mensen die het niet geloven, ga bij Odin langs 
en vraag hem naar het formulier, ik heb namelijk uit 
betrouwbare bronnen vernomen dat hij het destijds mee 
naar huis heeft genomen. 

GROETJES, FRANK

ADVERTEREN

KOSTEN*

voor een 1/4 pagina € 100,00

voor een 1/2 pagina € 175,00

voor een 1/1 pagina € 250,00

ADVERTENTIEFORMATEN

1/4 pagina advertentie 72,5 x 107 mm

1/2 pagina advertentie 150 x 102 mm

1/1 pagina advertentie 150 x 220 mm

* Voor het adverteren met 4 plaatsingen per jaargang in ons 
clubblad, de Ballenvanger.

Voor informatie kijk op
www.scwestervoort.nl/BASN

contact@basnwestervoort.nl
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STRIP
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BASN LEDEN
ABCO Beveiliging
AB / Inbev
Advieskring voor Hypotheken
Autobedrijf Bas Bloemberg
Boeketterie ‘t Hoekje
Bordbusters
Bouwman Schilderwerken
Brasserie Hugo's Westervoort
Bumé
Club van 100
De Koningspleij
DenneD
Drukwerk Planet
Faas Audiovisuele Dienstverlening
Gerard Siebenheller, Dak- en Zinkwerk
Hoefsmederij Gal
International Welness Resorts ‘Veluwse 
Bron’
Intersport Luising
Jan Jansen Bouwkundig Adviseurs
Jan van Leur, Dak- en Gevelwerken
K&R Services BV
Bakkerij Koenen 
KSPB Keukens
Liemers Fietsen
Mediaz
Metron Bouwadvies
Office Mania
Parallel Accountants & Adviseurs
Pelgrim B.V.
PeMa Consultancy B.V.
Perfetto Asbestos Removal B.V.
PontMeyer Arnhem
Restaurant Nieuwe Tijd
Sanicompany 
S.E.S.N.

Sjoerd Design
Sportclub Westervoort
Sportstroom
Trainingskampen.nl
Van Altena Groothandel Wijchen
Van Essen Banden
Wieleman Zalencentrum
Willemsen Makelaars
W. van den Hatert V.O.F.

ERELEDEN
Henk Hermsen
Piet Opgenoort

OVERIGE SPONSORS
Aart Willemsen Installatieservice
Aerofil Zonwering B.V.
Arnhemse Wegenbouw B.V.
Autoglasteam Westervoort
Barberhouse Westervoort
Berings ICT diensten
Berings Training & Consultancy
Bodywear Superstore
BSB Kozijnen
Café de Schoof
Candea College
Cigo, J. van Wijnen
Comafin Franchise B.V.
Coockson Brandbeveiliging
Daliz Holding B.V.
De Tovenier
Feestcentrale
Frieswijk & Company
Gaba Makelaars
Garage Lammers
Genap B.V.

Hair by Leo
hart for her
Hobbycentrum Evers
Huis ter West
ING Bank
Jansen Tractoren
JANFLEUR Arnhem
Joop van Oort Grondwerken
JOWI Transport
J. Evers Bouw
KVIK Duiven
KWD
Mastermate Brinkman
MH Tekenwerk
Mobiele Eetheid
MvdS Geveltechniek
Notarissen Swetselaar
Petra Koenders Voetverzorging
Photomy
Praktijk voor Fysiotherapie van der Vliet
Pranger Bouw 
René Wigman Transport
S&S Woningstoffering Westervoort
Siebenheller Bouw
Slagerij Hetterschijt
Taxi Linsen
Ten Donkelaar cs Administraties & Advies 
B.V.
Van den Brink Onderhoudsbedrijf
Van Essen Sierbestratingen
VANSEM
Vectori.nl
Vitaro
‘t Wencop Hoveniers
Willems Bouwonderneming

SPONSOREN 2023/2024SPONSOREN 
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ACHTERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: UGUR CAKIR,  MOUNIR AMEZRINE, MAX POTHOVEN, JAN STUIJVER, ENRICO KLEIN 
BALTINK (ASS. SCHEIDSRECHTER), MARTIJN KLEIN-HOLTE, SYLVANO HENDRIKS, MANU RICHARDSON, MIDDELSTE RIJ VAN LINKS 
NAAR RECHTS: JAN JANSEN (SPONSOR) BENNIE HEIJMEN (SPONSOR), WILLY VAN DE BERG (VERZORGING), TIM HENDRIKS, HEIN SMINK, 
MARTIJN DERKSEN, JENS DEENEN, RONNIE SESSINK, WOUTER STEVENS, GERARD SMINK, JOEP GERRETZEN, DENNIS KOENEN, MICHEL 
NASS (TEAMMANAGER), PAUL KOENEN (SPONSOR) ZITTEND VAN LINKS NAAR RECHTS: CHRISTIAN MARTINEZ VAN GRIEKEN, TY-
CHO KAAK, BRIAN BAAIJENS, FERRY VAN DER MEIJ (KEEPERSTRAINER), WIM BLEIJENBERG (TRAINER/COACH), MARCO BENDERS  
(ASS. TRAINER), NINO MEIJER, BOY V BARNEVELD, JAMY A-KUM, EDWIN PETERS (SPONSOR), OP DE FOTO ONTBREEKT JULIAN HENSEN.
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